
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 50. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 30. 6. 2006 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Z á p i s n i c a 

 

z 50. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 30. 6. 2006 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní 12. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

          N e p r í t o m n í : 

Ing. Miškovič J. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník OcÚ Nesvady, Mátyus 

J. - riaditeľ VPS,  Ďurika T.- náčeník OP, Nagy Imrich – pracovník OcÚ, ako aj pozvaní hostia. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v reči maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a 

oboznámil ich s programom jednania 50. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Opýtal sa poslancov, či majú návrhy na doplnenie programu jednania. 

Poslanci nemali k programu jednania ďalšie návrhy na doplnenie. 

Nakoľko poslanci nemali k návrhu programu jednania pripomienky a iné návrhy, p. starosta dal 

hlasovať o programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Asztalos Jozef, Marta Ryšavá. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Németh Július, Dudák František, Gál Tibor.  

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

2.   Správa o plnení rozpočtu obce k 31. 5. 2006 

      3.   Návrh plánu práce OZ a hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2006 

      4.   Správa o podnikateľských aktivitách v obci k 30. 5. 2006 

      5.   Rôzne: 

            - Pharm Dr. Ballová A. – Lekáreň Thy-Pha – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

            - Združenie Nesvadských rybárov -  žiadosť o odkúpenie pozemkov 

            - Farkas Ján – Matrans – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy  

            - Aroll, s.r.o. – žiadosť o prenájom nehnuteľnosti 

            - LP ROWE, Nesvady – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

            - Návrh organizačno-technického zabezpečenia akcie „Najkrajšia predzáhradka v obci   

              Nesvady – 2006“ 

            - Stanovenie odmien pre funkcionárov obce za I. polrok 2006 

            - ELDUR k.s. – informácia 

            - Informácia o skupinovej kanalizácii Nesvady, Imeľ 

            - List šíriteľom  televíznych programov 



            - Informácia o priebehu a výsledkoch volieb do NR SR v obci Nesvady 

            - Prehľad žiadateľov o pridelenie bytu – informácia 

 - Návrh na zámenu pozemkov „Obec – Agrorent a.s.“ 

 - Návrh na rozšírenie detských ihrísk 

      6.  Rozprava a interpelácia poslancov 

7.  Návrh uznesenia 

8.  Záver 
 

J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

       Predkladá: prednosta OcÚ 

       - priložená k zápisnici 

       P. prednosta informoval o stave na úseku verejného poriadku a prípadoch riešených 

       obecnou políciou za uplynulé obdobie. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia  

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2.   Správa o plnení rozpočtu obce k 31. 5. 2006 

      Predkladá: prednosta OcÚ 

      - priložená k zápisnici 

P. starosta – za mesiac máj – v júni obec obdržala od daňového úradu miesto 2 mil. len 300 

                    tis. Sk. Bilancia rozpočtu obce je napriek tomu pozitívna. 

Pripomienky a dotazy zo strany poslancov k predloženej správe neodzneli, p. starosta dal  

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      3.   Návrh plánu práce OZ a hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2006 

            Predkladá: prednosta OcÚ a hlavná kontrolórka 

            - priložené k zápisnici 

      P. starosta – k termínu zasadnutia OZ 30. 11. 2006 pripomenul, že to bude posledné  

                          zasadnutie OZ v tomto volebnom období a voľby 2.12.2006 sa konajú voľby do  

                          orgánov samosprávy obce. Preto doporučil presunúť termín posledného  

                          zasadnutia OZ o týždeň skôr – 23. 11. 2006 a v septembri termín upresniť na  

                          zasadnutí OZ. 

      Poslanci s návrhom p. starostu súhlasili. K predloženým návrhom plánov prác pripomienky  

      zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu  

      jednania. 

      Hlasovanie: všetci za.    

 

      4.   Správa o podnikateľských aktivitách v obci k 30. 5. 2006 

            Predkladá: prednosta OcÚ 

            - priložená k zápisnici 

      P. prednosta – konštatoval, že v obci je 119 aktívne činných prevádzok. 

      Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

      Hlasovanie: všetci za. 

      Ing. Takács – sa pýtal, či obec nevie dostať sumár PO z obchodného registra za obec  

                            Nesvady. 

      Ing. Luca – preverí možnosť získania prehľadu PO v obci zo živnostenského oddelenia  

                         a bude poslancov informovať na najbližšom OZ. 

      Hlasovanie: všetci za. 



      5.   Rôzne: 

 

 - Pharm Dr. Ballová A. – Lekáreň Thy-Pha – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

    - fotokópia priložená k zápisnici  

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje predĺženie nájmu na ďalších 5 rokov s 10% navýšením  

                     nájomného. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Združenie Nesvadských rybárov -  žiadosť o odkúpenie pozemkov 

  - fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – obec podklady má, celý priestor rybníka vybrala do náhradných pozemkov, ale  

                     pozemková reforma bude možno o 5,10, 15 rokov. Združenie rybárov by chcelo  

                     postaviť sociálne priestory. V prípade kladného stanoviska OZ, žiadal určiť kúpnu  

                     cenu. 1 ha sa v Nesvadoch predáva cca od 35 tis. do 50 tis. Sk. Ide o 5 ha  

                     pozemok. 

Németh J. – súhlasí s návrhom združenia, aby táto lokalita sa stala majetkom obce. Praktickejšie  

                     je, aby prírodný zdroj bol v majetku obce. 

Molnár Z. – frakcia SMK podporuje odkúpenie pozemkov do vlastníctva obce o cene však  

                    nejednala. 

P. starosta – doporučil brať tento bod na vedomie a o mesiac sa vrátiť k prejednaniu žiadosti 

                     aj s konkrétnym návrhom kúpnej ceny. 

P. Becse – konštatoval, že OZ je ochotné schváliť odkúpenie pozemkov, doporučil bod opäť 

                  prejednať na najbližšom zasadnutí. 

P. starosta upravil návrh uznesenia v zmysle odznelých návrhov a dal o ňom hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 - Farkas Ján – Matrans – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy  

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – p. prednosta upozornil, že dnes p. Farkas zaplatil svoju dlžobu. 

Molnár Z. – frakcia SMK v prípade vyrovnania dlžoby doporučuje predĺžiť nájomnú zmluvu 

                    o 1 rok. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 - Aroll, s.r.o. – žiadosť o prenájom nehnuteľnosti 

    - priložená k zápisnici 

Haris Z. – frakcia SMK a komisia podnikateľských aktivít doporučuje  prenajať priestory za  

                 195,- Sk pre skladové účely s termínom ako je to v pôvodnej nájomnej zmluve  

                 o prenájme budovy bývalej pekárne, aby termíny oboch zmlúv boli zladené. 

Iné návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- LP ROWE, Nesvady – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

  - priložená k zápisnici 

Haris Z. – komisia podnikat. aktivít a frakcia SMK doporučuje predĺžiť nájomnú zmluvu. 

Dudák F. – nie je v žiadosti uvedená požadovaná doba nájmu. 

P. starosta – doporučil na 5 rokov. 

Iné návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- Návrh organizačno-technického zabezpečenia akcie „Najkrajšia predzáhradka  

  v obci  Nesvady – 2006“ 

  - priložený k zápisnici 

P. starosta – je to dobrá vec a má to dobrý ohlas aj medzi občanmi. 

Pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o predloženom 

návrhu na uznesenie k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Stanovenie odmien pre funkcionárov obce za I. polrok 2006 

  - priložený k zápisnici 

P. starosta odovzdal slovo p. zástupcovi starostu, aby časť bodu, kde sa má stanoviť odmena pre 

starostu obce uviedol. 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje 50% odmenu starostovi obce. 

Iný návrh neodznel. 

P. Becse dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta – poďakoval poslancom za ich dôveru, konštatoval, že na projektových prácach obec  

                    získala niekoľko 100 mil. Sk. Aparát bol veľmi vyťažený, ale dosiahli sa veľmi  

                    dobré výsledky. Získali sa ďalší dvaja investori, ktorí pracujú na svojich  

                    projektoch. 

                    Taktiež poslanecký zbor zasadal viackrát okrem riadnych zasadnutí OZ a preto  

                    navrhol ako funkcionárom obce, tak aj poslancom priznať odmeny. 

                    Vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k výške odmeny pre zástupcu starostu obce. 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje pre zástupcu starostu 50% odmenu.  

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu frakcie SMK. 

Hlasovanie: l sa zdržal hlasovania, ostatní za. 

P. starosta sa opýtal poslancov na výšku odmeny pre hlavnú kontrolórku obce. 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje 30 % odmenu. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu frakcie SMK. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta – poslanci obdržali návrh starostu obce na odmeny pre poslancov OZ , opýtal sa však                  

                    aký majú návrh poslanci. 

Molnár Z. – frakcia SMK súhlasí s predloženým návrhom p. starostu obce, t.j. priznať  

                    poslancom odmeny vo výške 50%. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu frakcie SMK. 

Hlasovanie: všetci za. 

Becse O. – navrhol, aby p. starosta hodnotil a odmenil v rámci možností aj prácu aparátu OcÚ. 

P. starosta – za I. polrok bude hodnotený aj aparát, nie však paušálne, ale podľa výsledkov  

                     práce. 

 

            - ELDUR k.s. – informácia 

P. starosta – komanditná spoločnosť bola založená, nakoľko 4.7. 2006 bude jednanie s p.  

                    Dietzem, je potrebné zrušiť pôvodné uznesenie OZ a schváliť aktuálne uznesenie. 

                    Bol by rád, keby sa na jednaní zúčastnil aj zástupca starostu obce. 

                    Obec bude mať menší problém s potrebnou prekládkou vodovodu. Obec je však v  

                    jednaní s ministerstvom hospodárstva za účelom  prefinancovania vybudovania 

                    prístupovej cesty ako aj prekládku vodovodu v tejto lokalite. 

                    Taktiež plánuje stretnutie poslancov s p. Dietzem, kde by prezentoval svoju firmu. 

                    V podstate OZ už odpredaj odsúhlasilo, teraz ide o upresnenie názvu spoločnosti,  

                    ktorá nehnuteľnosť kúpi. Pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p.  

                    starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 



Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

- Informácia o skupinovej kanalizácii Nesvady, Imeľ 

  - priložená k zápisnici 

P. starosta – je to historicky najväčšia dotácia, ktorá sa dostane do obce a dúfa, že ju obec aj  

                    zrealizuje. Z 320 mil. Sk sa do obce Nesvady dostane na kanalizáciu vyše 200 mil.  

                    Sk. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta doporučil informáciu brať na vedomie, 

o čom dal zároveň aj hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

                     

- List šíriteľom  televíznych programov 

  - priložený k zápisnici 

P. starosta – list bude poslaný pre 12 spoločností, ktoré majú licenciu na šírenie TV programov. 

                    Opýtal sa poslancov, či majú pripomienky. 

Ing. Takács – sa opýtal, ktorým firmám bude list poslaný. 

P. prednosta – sa odobral priniesť zoznam. 

P. starosta - doporučil sa vrátiť k bodu až sa p. prednosta vráti. 

P. prednosta – informoval  o spomínaných spoločnostiach, ktoré aj vymenoval: SATRO, UPC,  

                        KID Poprad, Július Pereszlényi, Karizma, TS s.r.o,  Slovakia Cable comp.,  

                        Premedia, Slovak Telecom. 

                       Jednou z možností je tiež, že by si obec vybavila licenciu. 

P. starosta – vyzval poslancov, aby v prípade, že majú iné poznatky, predniesli svoje návrhy. 

                    Spoločnosť Digi TV nemá na káblový rozvod licenciu pre územie SR. 

                    V priebehu budúceho týždňa sa bude list distribuovať spoločnostiam. 

Iné dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informácia o priebehu a výsledkoch volieb do NR SR v obci Nesvady 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – informoval o výsledkoch volieb v reči slovenskej aj v reči maďarskej, aby  

                    občania boli informovaní.  

Pripomienky neodzneli, p. starosta doporučil informáciu brať na vedomie o čom dal zároveň aj 

hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Prehľad žiadateľov o pridelenie bytu – informácia 

  - priložený k zápisnici 

P. starosta – oznámil, že je to prvá informácia, žiadatelia sú rozdelení na dôchodcov a mladších  

                    žiadateľov. 

P. Šuba – 12 bytov na prízemí a 15 na poschodí. Najneskôr na septembrovom OZ by bolo  

                potrebné rozhodnúť o nájomníkoch, aby sa revízne správy a elektromery mohli  

                napísať na užívateľov bytov. 

P. starosta – v júli by sa OZ malo vrátiť k prejednaniu tohoto bodu. Teraz je to len informácia. 

                    Prízemie navrhol obsadiť dôchodcami a poschodie mladšími žiadateľmi. 

                    Budú sa rozosielať dotazníky, ktoré po vyhodnotení budú podkladom na stanovenie  

                    poradovníka.  

Pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- Návrh na zámenu pozemkov „Obec – Agrorent a.s.“ 

  - priložený k zápisnici 

P. starosta – zásadou výmeny je, že má dôjsť k zámene výmery l:l.   

                     Nie je to dnes na rozhodnutie, ale na určenie postupu ešte pred objednaním geom. 

                     plánu.   

Ing. Takács – fin. komisia súhlasí so zámenou s podmienkou, že parcely pozdĺž Novozámockej  

                       cesty by zostali v majetku obce. 

Molnár Z. – frakcia SMK súhlasí s návrhom finančnej komisie. 

Becse O. – navrhol, aby sa pokračovalo s lokalitou č. 26 vo výmere 1,7 ha. 

P. starosta – bude informovať na jednaní o návrhu p. Becseho. Keď nebude Ing. Šimunek  

                     súhlasiť, na OZ sa opäť prejedná ďalšia alternatíva zámeny pozemkov. 

Ďalšie pripomienky a dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

                      

- Návrh na rozšírenie detských ihrísk 

  - priložený k zápisnici 

P. starosta – informoval, že obec obdrží od ZE 132 tis. Sk, ktoré doporučil použiť na rozšírenie 

                    detských ihrísk v zmysle predloženého návrhu a 18 tis. Sk vyčleniť z rozpočtu  

                    obce. 

Pripomienky a dotazy zo  strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 
       

    6. Rozprava a interpelácia: 

 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Dudák F. – žiadal, aby Dr. Püspöki bol vyzvaný na odovzdanie albumu a monografie obce. 

P. starosta – Dr. Püspöki má zdravotné problémy, štvrťročne ho zavolá telefonicky, kedy 

                    sľúbi, že tento rok odovzdá chýbajúce dokumenty. Súdnou cestou nie je možné  

                    tieto dokumenty vymáhať 

P. prednosta – album v každom prípade je potrebné od neho  získať a doporučil odovzdať  

                        na dokončenie inému odborníkovi. 

P. starosta – dúfa, že zdravotný stav Dr. Püspökimu dovolí, aby práce na monografii obce 

                     ukončil. 

Molnár Z. – detské ihriská – frakcia SMK navrhuje v parku upratovať detské ihrisko 1x  

                    týždenne. 

P. starosta – odznelé pripomienky budú riešené na pracovnej porade. 

Ďalšie pripomienky zo strany poslancov v rámci rozpravy neodzneli, p. starosta ukončil 

rozpravu a interpeláciu a opýtal sa návrhovej komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia. 

Németh Július  -  oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá  

                            a považuje uznesenie z 50. zasadnutia OZ za schválené. 

  

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 49/2006 

zo dňa 30. 6. 2006. 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  

poslancov v predloženom znení. 



II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 5. 2006 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

1. plán práce Obecného zastupiteľstva  Nesvady na II. polrok 2006 

2. plán práce hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2006. 

                                                                        

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

písomnú správu o podnikateľských aktivitách v obci Nesvady k termínu 30. 5. 2006 

v predloženom znení. 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s predĺžením nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov na Obchodnej ul. č. 7 na 

prevádzkovanie lekárne pre Pharm. Dr. Alžbetu Ballovú – Lekáreň Thy-Pha, IČO 3560842 na 

obdobie 5 rokov t.j. do 31. 8. 2011. 

Výšku nájomného stanovuje na 242,- Sk/m2/rok – pôvodná výška nájomného navýšená o 10%. 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     návrh Združenia Nesvadských rybárov na výkup pozemkov do majetku obce Nesvady  

     v lokalite č. 33 Územného plánu obce Nesvady, 

B/ u k l a d á 

     prednostovi OcÚ tento bod zaradiť na schválenie OZ Nesvady do programu jednania na  

     najbližšie zasadnutie OZ. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s predĺžením nájomnej zmluvy č. 17/2000 o prenájme nebytových priestorov na Hollého ul. č. 6 

– bývalé hádzanárske ihrisko na dobu do 30. 6. 2007 pre Matrans – Farkas Ján, Záhradná č. 35, 

Nesvady. Výšku nájomného stanovuje na  6 000,- Sk/mesiac. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s ú h l a s í   

s prenájmom nehnuteľnosti na adrese Nám. l. Mája č. 10, Nesvady /budova predajne vedľa 

pekárne/ pre firmu Aroll s.r.o., Jarková č. 21, Nesvady za účelom skladovania nábytku. 

Doba prenájmu do 1. 3. 2010. 

Vyšku nájomného stanovuje na 195,-Sk/m2/rok. 

 

 



IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s predĺžením nájomnej zmluvy o prenájme nebytových priestorov v pivničnej časti miestneho 

zdravotného strediska na Obchodnej ul. č. 7 pre firmu LP-Rowe, Jánošíkova č. 17, Nesvady  

od 1. 7. 2006 na dobu 5 rokov. 

Výšku nájomného stanovuje na 215,- Sk/m2/rok – pôvodná výška nájomného navýšená o 10%. 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  s c h v a ľ u j e    

     predložený návrh na zabezpečenie akcie „Najkrajšia predzáhradka v obci Nesvady – 2006“ 

B/ v y č l e ň u j e   

     z rozpočtu obce Nesvady finančnú čiastku 43 000,- Sk na zabezpečenie akcie 

     „Najkrajšia predzáhradka v obci Nesvady – 2006“, 

C/ u k l a d á   

     zabezpečiť sprievodné akcie v zmysle predloženého plánu. 

      Zodpovedný: Ing. Ján Luca – prednosta OcÚ 

                 Ing. Miškovič J.- predseda komisie  

                 Holop František – riaditeľ MKS 

      Termín: priebežne 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

p r i z n á v a :       

1.starostovi obce odmenu vo výške 50%. súčtu platov za I. polrok 2006, 

2.zástupcovi starostu odmenu obce vo výške 50% súčtu odmien za I. polrok 2006 

3.hlavnej kontrolórke obce odmenu vo výške 30% súčtu platov za I. polrok 2006 

4.na základe predloženého návrhu starostu obce Nesvady mimoriadnu odmenu poslancom  

   obecného zastupiteľstva vo výške 50% z výšky vyplatených odmien za I. polrok 2006  

   v zmysle uznesenia OZ Nesvady č. 1/2003-V. bod 2. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e    

     odpredaj pozemku parc.č. 2216/43 o výmere 2 0993 m2 – zastavaná plocha v k.ú. obce  

     Nesvady v celosti vo vlastníctve obce Nesvady vedené na LV č. 2462 za cenu 100,- Sk/m2  

     t.j. celkovú sumu 2 099 300,- Sk pre firmu ELDUR Slovakia k.s. so sídlom Nesvady,  

     Obchodná č. 7, IČO 36 614 998 zastúpenú jej štatutárnym orgánom: komplementárom: 

     ELDUR SK s.r.o. so sídlom Nesvady, Obchodná č. 7, IČO 36 367 401, 

     zástupca : Werner Bruno Dietze, Bovelgasse 9, Maienfeld 7304, Švajčiarska konfederácia,  

B/ r u š í   uznesenie OZ Nesvady č. 43/2006-XII zo dňa 26. 1. 2006, 

C/ ž i a d a starostu obce Nesvady pred podpisom obsah kúpnej zmluvy prejednať na  

     obecnom zastupiteľstve. 

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

rozhodnutie Ministerstva ŽP SR o schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

z operačného programu Základná infraštruktúra – priorita 2, opatrenie 2.1 – Zlepšenie a rozvoj 



infraštruktúry na ochranu a racionálne využívanie vôd – Skupinová kanalizácia obcí Nesvady 

a Imeľ a rozšírenie spoločnej ČOV. 

 

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     koncept listu pre operátorov televíznych programov za účelom prieskumu ponuky na  

     zabezpečenie šírenia nezmenených TV programov v sieti KTR Nesvady, 

B/ u k l a d á   

     predložiť na jednanie OZ v mesiaci august 2006 vyhodnotenie ponúk od  vysielateľov  

     resp. zmluvných zástupcov TV staníc. 

       Zodpovedný: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

       Termín: v texte 

 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu o výsledkoch volieb do NR SR za obec Nesvady. 

 

XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

1. informáciu a prehľad žiadateľov o nájomné byty v predloženom znení, 

2. variantu č. 1 na stanovenie výšky mesačného nájomného pre 27 bytový nájomný dom na  

    Športovej ul. 

 

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a    v e d o m i e 

     návrh Agrorentu a.s. vo veci usporiadania pozemkového vlastníctva o celkovej výmere  

    1 7363,33 m2, 

B/ s ú h l a s í    

     so zámenou pozemkov o výmere 1 7363,33 m2 z majetku Agrorent a.s. a Ing. Jána  

     Šimuneka a manž. Magdalény za pozemky v majetku obce Nesvady zamerané novým  

     geometrickým plánom, ktorým sa odčlení súvislá výmera 1 7363 m2, t.j. z parc.č. 

     2216/32 o výmere 4935 m2 a ďalšia výmera z parcely 2215/3 vrátane s pozemkami pod  

     stavbami o výmere 1 2428 m2, 

C/ ž i a d a starostu obce po vyhotovení geometrického plánu predložiť obecnému  

     zastupiteľstvu na schválenie upresnený návrh na zámenu pozemkov. 

 

XVIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e 

predložený návrh na rozšírenie detských ihrísk v obci Nesvady  s rozpočtovým nákladom 

150 000,- Sk. 

 

P. starosta – konštatoval, že uznesenie z 50. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

                     Na záver poďakoval poslancom za účasť, poprial im ako aj občanom príjemné  

                     prežitie dovolenkového obdobia a ukončil 50. zasadnutie OZ. 

                          

 



D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Jozef Asztalos 

      Marta Ryšavá 

 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


